



الخليج للملاحة القابضة ش م ع  
Gulf Navigation Holding PJSC

Ref.: GNHGroup/2016/DFM/0083  
Date: 15/9/2016

To: HE Hassan Al Abdulrahman Al Serkal  
Executive Vice President  
Chief Operations Officer (COO)  
Head of Operation Division  
Dubai Financial Market – Disclosure Department

الى: سعادة / حسن عبد الرحمن السركال  
نائب الرئيس التنفيذي  
الرئيس التنفيذي للعمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي - قسم الإفصاح  
بعد التحية،،

Dear Sir

**Subject: Disclosure of TV Interview (Broadcast Live)**

**الموضوع: الإفصاح عن مقابلة تلفزيونية (بث مباشر)**

Dear Sir,

بعد التحية،،

To ensure compliance with the principle of disclosure and transparency, we would like to inform you that Gulf Navigation Holding PJSC will hold **a TV Interview (Broadcast Live) with Sky News Arabia in Dubai (Business News Program)** on Tuesday 20<sup>th</sup> September 2016 at 2:30 pm at Channel's Premises in Dubai Media City with HE Khamis Juma Buamim – Board Member, Managing Director and Group CEO.

تأكيدا على مبدأ الإفصاح والشفافية، نحيط سعادتكم علما بأن شركة الخليج للملاحة القابضة ش م ع بصدد **عقد مقابلة تلفزيونية (بث مباشر) مع قناة سكاي نيوز عربية في دبي (برنامج النشرة الاقتصادية)** وذلك يوم الثلاثاء الموافق 20 سبتمبر 2016 في تمام الساعة 2:30 ظهرا في مقر القناة الكائن في مدينة دبي للإعلام، حيث سيجري اللقاء مع سعادة/ خميس جمعة بوعميم – عضو مجلس الإدارة والعضو المنتدب والرئيس التنفيذي للمجموعة.

The company will update regarding the future's vision of the GULFNAV including Future's Expansion Plan, Status of the residual issues other matters that are related to the Maritime and Marine's sector.

وستقوم الشركة بعرض المستجدات فيما يتعلق برؤية الشركة المستقبلية متضمنة خطة التوسعات القادمة ووضع القضايا المتبقية على الشركة ومواضيع أخرى ذات صلة بالقطاع الملاحي والبحري.

Best Regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



**Khamis Juma Buamim**  
Managing Director

**خميس جمعة بوعميم**  
العضو المنتدب

cc:

- Securities and Commodities Authority
- File

نسخة الى:  
▪ هيئة الأوراق المالية والسلع  
▪ الملف الخاص